



## Celebrating the 27th anniversary of Hong Kong's return to the motherland 慶祝香港回歸祖國 27 周年

For years, the Group's International Commerce Centre (ICC) has displayed messages on its façade to celebrate Hong Kong's return to the motherland. This year, ICC continues this tradition, conveying hopes that everyone in Hong Kong will come together to build a prosperous future.

Moreover, the Sun Hung Kai Properties (SHKP) Charitable Fund partnered with the North Quarry District Management Committee of the Hong Kong Island Federation to create a floral display commemorating the 27th anniversary of the return to the motherland. A giant rose installation was displayed outside Harbour North Phase Two. A photo contest was also organized for the public to participate in this joyous occasion.



集團旗下環球貿易廣場連續多年在「七一」慶回歸期間於外牆展示光影標語，今年標語為「同心慶回歸 合力譜新篇」，寄語香港團結一心，共謀發展。

另外，新地慈善基金亦全力支持「慶祝香港回歸祖國27周年 — 繽紛花卉賀回歸精彩打卡贏大獎」活動，並與主辦單位香港島各界聯合會北葵區地委會合作。集團旗下商場北角匯二期的戶外空間展示巨型玫瑰花束裝置，同時舉辦慶回歸主題攝影比賽，與市民一同慶回歸。



## SHKP-Kwoks' Foundation continues to support Nanjing University 新鴻基地產郭氏基金與南京大學深化合作

SHKP-Kwoks' Foundation Executive Director Amy Kwok (front right) and Secretary of the CPC Nanjing University Committee Tan Tieniu (front left) signed a letter of intent regarding donations to the scholarship programme for Nanjing University. Since 2006, the scholarship program has completed three phases, with total donations amounting to around HK\$16 million and benefitting close to 3,000 students.

新鴻基地產郭氏基金執行董事郭婉儀（前右）早前與南京大學黨委書記譚鐵牛（前左）簽署新一期的「新鴻基地產郭氏基金南京大學獎助學金」捐贈意向書。自2006年開設以來，該獎學金目前已完成共三期的獎助學金項目，受惠學生近3,000人，捐助金額合共近1,600萬港元。

